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§ 20
Remiss av Motion om följ Coronakommissionens 
slutsatser om äldreomsorgen! 
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2021/122
SÖD 2021/167

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen.

Särskilt uttalande
Christina Wallmark (SD) lämnar ett särskilt uttalande från 
Sverigedemokraterna (bilaga).

Ersättaryttrande
Ulf Wester (SD) ställer sig bakom det särskilda uttalandet från 
Sverigedemokraterna.
 

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämnden har på remiss från kommunstyrelsen fått en 
motion gällande att följa Coronakommissionens slutsatser om 
äldreomsorgen. I motionen lyfts att Stockholms stad särskilt ska ta 
till sig av fyra områden ur Coronakommissionens sammanfattande 
bedömning och förslag till åtgärder som framkommer i 
delbetänkandet ”Äldreomsorgen under pandemin - Delbetänkande 
av Coronakommissionen, SOU 2020:80”; (1) fragmenterad 
organisation, (2) förstärkt medicinsk kompetens i omsorgen, (3) 
behov av högre bemanning, ökad kompetens och rimliga 
arbetsförhållanden samt (4) problem kring skyddsutrustning.

Förvaltningen anser att det är angeläget att ta lärdom av både 
nationella, regionala och lokala utvärderingar och uppföljningar av 
hanteringen av pandemin i det fortsatta arbetet med att kunna 
erbjuda en trygg äldreomsorg med hög kvalitet. På olika nivåer i 
staden pågår just nu ett antal utvärderingar och genomlysningar av 
pandemin. Dessa utförs både internt och med oberoende externa 
aktörer och innehåller såväl processutvärdering av stadens hantering 
av pandemin som fördjupade analyser inom äldreomsorgen. För 
svar på majoriteten av påståendena och frågeställningarna i 
motionen hänvisar därför förvaltningen till dessa pågående 
utvärderingar.
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Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.

Handlingar i ärendet
 SÖD 2021/167-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-04-14 

Remiss av Motion om följ Coronakommissionens slutsatser 
om äldreomsorgen! SÖD 2021/167

 SÖD 2021/167-2.1 Motion om följ Coronakommissionens 
slutsatser om äldreomsorgen! 



Bilaga § 20 – Särskilt uttalande SD

                                                                                                                   Södermalms stadsdelsnämnd 
2021-06-17

Dnr SÖD 2021/167    
Ärende 20

Christina Wallmark (SD)
Ulf Wester (SD)

Remiss av Motion om följ Coronakommissionens 
slutsatser om äldreomsorgen!

SU

Coronapandemin har blottlagt de brister som varje dag präglar välfärden i Stockholms stad i allmänhet, 
och äldreomsorgen i synnerhet. Otaliga personliga vittnesmål samt mediala reportage understryker 
Coronakomissionens grundläggande slutsats att det finns många brister som behövs åtgärdas sett till 
äldreomsorgens funtionssätt.

Sverigedemokraterna välkomnar att Socialdemokraterna nu insett många av de brister som de själva 
var med om att konstruera under den tid de styrt i Stockholms stad. I likhet med förvaltningen 
instämmer vi i att löpande utvärderingar av verksamheterna bör ligga till grund för utvecklingen av dem. 
Coronakomissionens slutsatser bör även de vägas in vid en diskussion om äldreomsorgens långsiktiga 
utveckling i staden.
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